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SVET: Alternativní americký web naturalnews.com publikoval zajímavý článek Mikea Adamse, jehož
volný překlad vám dnes nabízím. Toto je skutečně poslední výstraha pro lidstvo. Zbývá nám totiž
mnohem méně času, než si nejspíš myslíme.

Na základě velmi hrubých výpočtů je současná situace více než znepokojivá. Bude to znamenat
definitivní konec lidské civilizace, pokud tedy v následujících 365 dnech nezastavíme současný
očkovací holocaust.

 

 

Jak nám naznačují odhady a predikce níže, dokud jsou po celém světě podávány vakcíny proti covidu
typu „cot shot“, je přibližně deset miliónů lidí deně donuceno již nevratně odpočítávat svůj čas do
smrti očkováním. Každý den, kdy bude tato vakcinační genocida pokračovat, na základě predikcí pro
příští desetiletí pravděpodobně zemře zhruba deset milionů lidí. (Viz výpočty níže.)

To vysvětluje, proč se Biden a další světoví lídři vůbec nestarají o výzvy právníků a soudů, ani o
právní stát. Vědí, že pokud mohou těmito vakcínami veřejnost šikanovat „jenom“ po dobu jednoho
dalšího roku, zavraždí tak zcela spolehlivě více než, 3,5 miliardy lidských bytostí a to pouze na
následky poškození zdraví způsobené vakcínou v průběhu příštích deseti let.

Proto nám zbývá mnohem méně času, než si možná myslíme. A to je důvod, proč nadšencům do
vakcinace je už jedno, jestli je během příštích 2-3 let zastaví v jejich vraždění případné soudní spory.
Za tu dobu bude již na záchranu lidstva stejně bohužel už příliš pozdě .

I kdybychom právě teď, v tuto chvíli, ještě dnes zastavili veškeré probíhající očkování proti covidu,
tak pravděpodobně budeme stejně svědky odhadem minimálně jedné až dvou miliard úmrtí
během příštího desetiletí protože tyto jedovaté a vražedné vakcíny si vyberou svou daň. (Viz čísla
níže.)

Prohlášení: Zde uvedená čísla jsou pouze odhady a predikce založené na veřejně dostupných datech.
Tyto odhady se mohou ještě podstatně zlepšit nebo ovšem také zhoršit, jakmile budou k dispozici
další data. Tyto závěry se mohou změnit také na základě nových údajů, protože jsou většinou
zveřejňovány pro celkovou úmrtnost populace, včetně úmrtí například na rakovinu a dalších
faktorech. Tyto faktory nejsou recenzovány. Připomínky a návrhy jsou vítány. Úplné podrobnosti
naleznete níže.
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Mimochodem, nezapomeňte, že „ověřovač faktů“ teda agentura Reuters je zkompromitována,
protože právě Reuters je vlastně taková propagandistická pobočka společnosti Pfizer . Proto
také zdílejí některé stejné členy svých představenstev. Úkolem agentury Reuters je vzít veškeré
možné dezinformace od společnosti Pfizer a udělat z nich skutečnost, označit je za „fakta“. Tato
takzvaná „fakta“ se pak používají k potlačování té skutečné, objektivní (ačkoli slovo objektivní není v
tomto kontextu zcela přesné) pravdy na platformách sociálních médií, jako je Facebook. Všechno je
to totiž jedno velké ďábelské spiknutí zahrnující globalistické společnosti a korporace jako jsou
Pfizer, Reuters, Facebook a mnohé další a jejich skutečný program a záměr je jednoznačně
depopulace s cílem nenápadně, za to však masově vyvraždit miliardy nevinných a nic netušících
lidských bytostí.

„Událost s hromadnými oběťmi“ již začala
Jak nedávno zdůraznil Dr. Robert Malone , tak právě nyní prožíváme globální „událost s hromadnými
oběťmi“, která vypadá již jako genocida: (zdůrazňuji naše)

Začíná mi to tak připadat, jako by selhal největší ten největší zdravotní experiment na lidských
bytostech v celé zaznamenané historii lidstva. A pokud tato poněkud suchá zpráva od vedoucího
představitele životního pojištění v Indianě skutečně platí, pak „ Zločiny proti lidkosti Reinera
Fuellmicha “ prosazující svolání nových norimberských procesů začínají vypadat mnohem méně
donkichotsky za to však mnohem více prorocky.

Minimálně nám tato zpráva jasně naznačuje, že povinné federální očkování pro zaměstnance na
pracovištích v Indianě vedly k tomu, co se zdá být dnes a v uvedeném kontextu skutečným
zločinem proti lidskosti . Peřdpokládají se masivní ztráty na životech u všech pracovníků, kteří
byli nuceni přijmout přeočkování toxickou vakcínu s vyšší frekvencí ve srovnání s běžnou populací
Indiany.

Tento článek možná zní jen jako suchý popis pokusu jak předejít událostem hromadného neštěstí,
které se stalo nařízeným experimentálním lékařským postupem . Mezinárodní zkorumpovaná
kabala operující pod úctyhodnou vlajkou „Iniciativy proti dezinformacím“ zcela metodicky vymazává
jak z internetu, tak i z veřejného povědomí všechny dostupné příležitosti pro oběti, aby se spojili a
samy se vzájemně informovaly o potenciálních rizicích. George Orwell se teď musí nejspíš otáčet v
hrobě.

Při bližším pohledu na důkazy
Systém VAERS aktuálně hlásí a to pouze v Americe zhruba 21 000 úmrtí po očkování. Dobře
zdokumentovaný (prokázaný) URF (Under Reporting Factor) je v normální době (dnešní doba
normální rozhodně není) kolem 40. To nám jednoznačně a zcela jasně ukazuje, že nejméně 840 000
Američanů již zemřelo na vakcíny proti covidu.

Přesto také víme z důvěryhodných zdrojů, jako je právník Thomas Renz, informátor Medicare, že
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data VAERS zaostávají o celé měsíce jen při vlastním zadáváním těchto dat . Proces zadávání
záznamů do VAERS je zcela záměrně zpomalován, aby se zabránilo příliš rychlému nárůstu
těchto čísel. Navíc – což je skutečně kritické – tak lékaři, nemocnice a administrátoři vysloveně
nařizují zdravotním sestrám, aby se nejlépe zcela vyhnuly jakémukoliv odesílání zpráv do
VAERS u případů souvisejících s vakcínami proti covidu . To je také již poměrně široce
zdokumentováno v článcích, jako je například tento z CitizensJournal.us :

Angela, která je zdravotní sestrou již více než 25 let, potvrzuje, že na pohotovosti v její nemocnici prý
dnes vidí mnohem více srdečních problémů u mladých dospělých, které však nikdy nejsou hlášeny do
systému hlášení nežádoucích účinků vakcín (VAERS) jako potenciální nežádoucí reakce na COVID.
„očkování.“

Jiná sestra, Jennifer, říká, že jí ostatní sestry na pohotovosti soukromě říkali, že denně vidí „všechno
to srážení krve, krvácení a věci, které byste od vakcíny očekávali nejdříve tak o šest měsíců později –
krvácení do mozku, nebo infarkty u lidí mladších 50 let. Žádný lékař ovšem nepřizná, že je to z
vakcíny. Nebudou to tedy ani hlásit do VAERS.“

Když se jakýsi Daniel zeptal kolegů sester a praktických lékařů, zda poškození hlásí u VAERS, tak se
na něj podívali a zeptali se něco jako: „Co je to?“

Všechny sestry, kterých jsme se tázali, tak říkají, že vidí výsledky „neprůhlednosti a poškození“ na
mnoha CT vyšetřeních plic lidí, kteří nedávno dostali experimentální vakcíny – a že to nebylo nikdy
hlášeno do systému VAERS.

Z neoficiálních důkazů také víme, že až šokující počet amerických lékařů vůbec nemá žádné
ponětí, co je to VAERS . Nedávají do něj tedy žádné zprávy a dokonce si ani vůbec nejsou vědomi
existence tohoto systému. Tato skutečnost v kombinaci s vědomím toho, že zdravotním sestrám je
aktivně nařízeno, aby se vyhnuly všem hlášením do VAERS týkajících se vakcín proti covidu, tak to
znamená, že URF 40 je pochopitelně příliš nízký. Vzhledem k prostředí extrémního nátlaku, který je
nyní namířen proti lékařům a sestrám, aby se pokusili utajit všechna zranění způsobená očkováním,
by legitimnější odhad faktoru URF byl okolo hodnoty 200.

Pokud by to bylo přesné, znamenalo by to, že 21 000 zpráv o úmrtí ze systému VAERS se ve
skutečnosti promítlo do zatím již 4,2 milionů úmrtí jen v USA na tyto vakcíny .

Uložte si tuto hodnotu do paměti, než se podíváme na další čísla, která nám ovšem vykreslují
skutečně děsivý obrázek.

Vakcíny zabíjejí lidi ve třech fázích a trvá to až deset let, než
se všechna úmrtí na rakovinu způsobená vakcínou zcela
projeví
I když jsme všichni viděli lidi, kteří nám doslova před očima zemřeli na infarkty vyvolané touto
vakcínou, většina lidí, kteří jsou na dobré cestě zemřít na vakcíny proti covidu, totiž vůbec nezemře
hned. Existují tři fáze úmrtnosti na covid vakcíny, které jsou popsány v tabulce níže:

https://www.citizensjournal.us/ventura-county-nurses-blow-the-whistle-on-crisis-in-local-health-care/


Tři fáze úmrtí na vakcíny proti Covid

Víte, že podle Dr. Ryana Colea, z kliniky v Mayo vyškoleného a certifikovaného anatomického
patologa, tak až 62 % pacientů, kterým byly aplikovány experimentální vakcíny mRNA, při pitbé
vykazuje mikro krevní sraženiny. Dr. Cole předkládá tyto důkazy v následujícím videu z White Coat
Summit:



https://www.brighteon.com/embed/7e0b5452-e21f-4b54-8713-87926f9d0f7a

Mikrosrážlivost krve je totiž raným příznakem při poškození cév a poškození srdce. Lidé, kteří
dostávají vakcíny proti covidu, jsou často diagnostikováni s myokarditidou, která má až 56%
úmrtnost během pěti let .

A podle Studie vydané American Heart Association – pak pochopitelně ihned široce cenzurované Big
Tech – tak bylo zjištěno, že všechny mRNA covid vakcíny výrazně zvyšují rizika cévních zánětů, a
proto také i infarktů a dalších cévních příhod. Podle této studie se riziko samotného srdečního
infarktu zvýšilo o celých 127 % ve skupině pětiset pacientů.

Jak vysvětluje DailyExpose.uk :

Nová studie tedy naznačuje, že injekce mRNA produkované společnostmi Pfizer a Moderna výrazně
zvyšují zánětlivé krevní markery používané k odhadu rizika, zda daný člověk utrpí srdeční infarkt.

Dr Aseem Malhotra, konzultant kardiolog, poukazuje na to, že jen ve Spojeném království došlo již k
více než 10 000 úmrtím a to zcela bez onemocnění Covidem – mnoho z nich bylo způsobeno právě
srdečním infarktem a mrtvicí.

Několik dní poté, co se objevily tyto hrozivé výsledky, kontaktoval informátor a výzkumník z jiné
skupiny lékařů doktora Aseema Malhotru, aby mu řekl, že v zobrazovacích studiích našli pokaždé
zánět v koronárních tepnách po očkování. Rozhodli se to ale zatím nezveřejnit, protože se bojí, že
přijdou o peníze z budoucích grantů big-pharma průmyslu. Oznamovatel byl z toho tehdy docela dost
rozrušený.

Také Dr. Charles Hoffe (Kanada) také hlásí podstatné zvýšení krevní srážlivosti mezi všemi kdo
obdržel experimentální vakcíny mRNA. LifeSiteNews :

Hlavním problémem, který bylo vidět, jsou mikroskopické sraženiny v těch úplně nejmenších
kapilárách u svých pacientů. Řekl: „Krevní sraženiny se vyskytují již na úrovni kapilár.“ Tohle zatím
ještě nikdy nikde nebylo vidět. Nejedná se o nějaké vzácné onemocnění. Jde o zcela nový fenomén.“

A co je nejdůležitější, zdůraznil, že tyto mikrosraženiny jsou příliš malé na to, aby se ukázaly na CT
skenech, MRI a dalších konvenčních testech, jako jsou angiogramy, a lze je detekovat pouze pomocí
krevního testu D-dimeru, tedy zcela standardního testu, který nám ukazuje, zda se krevní sraženiny
někde aktivně tvoří v cévním systému člověka.

Pomocí posledně jmenovaného zjistil, že až 62 procent jeho pacientů, kterým byla injikována dávka
mRNA, tak bylo pozitivních na srážení krve, což vůbec není nějaká malá část, kterou by šlo tak
snadno zakrýt.

Smrtelné případy myokarditidy a inhibice oprav při
poškození DNA
Jednoduše, pokud čistě matematicky vezmeme těch 62 procent lidí očkovaných covidem, kteří
vykazují mikrokrevní sraženiny – vedoucí k myokarditidě – a vynásobíme známou myokarditidou
která má až 56% úmrtnost za pět let, to samo o sobě by znamenalo, že minimálně 36 % příjemců
vakcíny mRNA bude do pěti let mrtvých . Je pravda, že to by předpokládalo, že naprosto všichni
lidé s mikrokrevní sraženinou skončí s myokarditidou, ale tento vztah ještě není uspokojivě prokázán
a zdokumentován. Takže těchto odhadem 36 % případů úmrtí, založených výhradně na úmrtích na
infarkt, může být samo o sobě příliš vysokým odhadem.
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https://www.lifesitenews.com/opinion/from-shots-to-clots-covid-vaccine-induced-blood-clots/


Ted teprve začnu vyprávět další příběh o úmrtích ještě z jiných příčin, jako je třeba rakovina
vyvolaná vakcínou. Dalším faktem, který nyní víme, je, že jakmile mRNA vakcíny začnou produkovat
nanočástice spike proteinu v lidském těle, tak určité procento těchto spike proteinů vstoupí do
buněčných jader a dosáhne asi 90% potlačení mechanismu NHEJ, což je mechanismus
chromozomální opravy, který udržuje jakousi genetickou integritu těla.

Viz podívejte se na tento článek z 2. listopadu 2021 – Vakcínový spike protein vstupuje do buněčných
jader, potlačuje motor opravy DNA v lidském těle, rozpoutá explozi rakoviny, imunodeficience,
autoimunitní poruchy a zrychlené stárnutí .

Tento článek cituje kritický výzkumný dokument s názvem „SARS-CoV-2 Spike zhoršuje opravu
poškození DNA a inhibuje V(D)J rekombinaci in vitro“, jehož autory jsou Hui Jiang a Ya-Fang Mei z
oddělení molekulárních biologických věd, The Wenner–Gren Institute, Stockholmská univerzita,
SE-10691 Stockholm, Švédsko, respektive Oddělení klinické mikrobiologie, virologie, Univerzita
Umeå, SE-90185 Umeå, Švédsko. Archivovaný soubor PDF této studie si můžete prohlédnout zde:

Click to access viruses-13-02056-v2.pdf

V závěru své práce autoři píší: „Zjistili jsme, že spike protein výrazně inhiboval tvorbu ložisek BRCA1
i 53BP1 (obrázek 3D–G). Tyto údaje společně dokazují, že spike protein SARS-CoV-2 v plné délce
inhibuje opravu poškození DNA tím, že brání náboru proteinu pro opravu DNA.

https://spikeprotein.news/2021-11-02-science-horror-vaccine-spike-protein-enters-cell-nuclei-suppresses-dna-repair-engine-of-the-human-body-cancer-aging.html
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Studie také zjistila, že potlačení aktivity NHEJ vykazuje na dávce závislou reakci na přítomnost spike
proteinu. To znamená, že spike proteiny v buňkách způsobí potlačení chromozomálních opravných
mechanismů, což vede ke ztrátě genetické integrity člověka v průběhu času .

Ve skutečnosti, jakmile jsou lidé injikováni mRNA vakcínami, když jsou následně vystaveni i mírným
zdrojům ionizujícího záření – slunečnímu světlu, mamografii, komerčním letům ve vysokých
nadmořských výškách, chemikáliím z potravinářských plastů atd. – jejich těla mohou iniciovat růst
nových rakovinnových nádorů, které ovšem již nijak nelze potlačit, protože systém NHEJ již
nefunguje.

Ve skutečnosti se lidé stanou jakýmisi mutanty, protože již nemohou udržovat svoji genetickou
integritu kvůli potlačení spike proteinu opravného mechanismu NHEJ.

Již nyní vidíme zprávy o doslova alarmujícím nárůstu rakoviny mezi očkovanými. Například, jak uvádí
Cancer.news :

https://cancer.news/2021-03-01-women-injected-covid-vaccines-symptoms-breast-cancer.html
https://cancer.news/2021-03-01-women-injected-covid-vaccines-symptoms-breast-cancer.html


Ženy, kterým byly nedávno aplikovány experimentální vakcíny proti covidu, tak vykazují
příznaky RAKOVINY PRSU

Skupina lékařů z Utahu objevila při nedávných mamografických screeningech v Centru péče o prsa v
Salt Lake City v Utahu něco velmi děsivého. Ženy, kterým byly nedávno aplikovány experimentální
vakcíny proti COVID, trpí abnormálním zánětem lymfatických uzlin v prsou. Podle lékařů
Intermountain Healthcare vykazují skoro všechny ženy, které dostali vakcínu proti covid-19, příznaky
rakoviny prsu.

Dr. Brett Parkinson, MD., varuje: „Kdykoli to vidíme na běžném screeningovém mamografu, voláme
tyto pacientky zpět, protože to může znamenat buď metastázující rakovinu prsu, která cestuje do
lymfatických uzlin, nebo lymfom či leukémii.“ Místo toho, aby lékaři řešili skutečnou příčinu tohoto
problému (tedy vakcíny), tak nyní ženám jen říkají, aby se po očkování nenechávaly vyšetřovat na
mamografu.

A z Vaccines.news: Doktor z Idaho hlásí „až 20násobný nárůst“ rakoviny mezi „očkovanými“ proti
covidu :

Ve videu vytvořeném projektem „Capitol Clarity“ od vlády státu Idaho odhalil Cole, jak nyní vidí
neskutečný až 2000procentní nárůst různých chronických onemocnění u lidí, kteří dostali vakcínu
proti Covid.

„Od 1. ledna v laboratoři pozoruji až 20násobný nárůst rakoviny endometria oproti tomu, co vidím na
roční bázi,“ uvedl Cole ve videu.

„Vůbec nepřeháním, protože se dívám na ta čísla každý rok a říkám si ‚Bože, ještě nikdy předtím
jsem neviděl tolik rakoviny endometria‘.“

V „normálním“ roce kolem zemře 600 000 na ve Spojených státech rakovinu. Vzhledem k tomu, že
spike protein potlačuje NJEH až o 90 % a lékaři již hlásí 2000% nárůst jednoho typu rakoviny
(endometriální) od začátku roku 2020, je jasné, že úmrtí na rakovinu se v příštích letech velice
podstatně zvýší právě díky vakcínám proti covidu.

Zaznamenáváme až 40% nárůst úmrtnosti ze všech příčin,
říká generální ředitel životního pojištění
Abychom k tomu všemu poskytli ještě další vodítko, tak jsme nedávno informovali o šokujícím
rozhovoru se Scottem Davisonem, generálním ředitelem OneAmerica, společnosti zabývající se
životním pojištěním . Davison odhaluje, že úmrtnost ze všech možných příčin vzrostla o 40 %
mezi jejich držiteli životních pojistek, které pokrývají skutečně velice širokou škálu lidí ve věku od 18
do 64 let. Davison o tom hovoří jako o „té nejvyšší úmrtnosti, jakou jsme měli v celé historii tohoto
podnikání – a to nejen v OneAmerica.“

Toto pozorování je založeno pouze na údajích za třetí čtvrtletí z roku 2021. Čísla za 4. čtvrtletí budou
vypadat ještě mnohem hůře kvůli dobře zdokumentovanému faktu, že počty VE (účinnost vakcíny) s
každým dalším týdnem po očkování klesají, což je důsledkem pokračující destrukce imunitního
systému. Postupem času mají ti, kteří se očkovali, stále slabší imunitní systém, což je činí
zranitelnějšími vůči běžným infekcím a chřipkovým kmenům, které by za normálních okolností
nepředstavovaly žádné velké nebezpečí. To potvrzují i oficiální vládní údaje ze Spojeného království i
nezávislý výzkum, jako je například tato studie z Francis Crick Institute ve Spojeném království:
Vakcína Pfizer ničí T buňky, oslabuje imunitní systém – studie :

https://vaccines.news/2021-09-14-idaho-doctor-20times-increase-cancer-vaccinated-covid.html
https://vaccines.news/2021-09-14-idaho-doctor-20times-increase-cancer-vaccinated-covid.html
https://www.naturalnews.com/2022-01-03-life-insurance-companies-sound-death-alert-warnings-over-excess-deaths-covid.html
https://www.naturalnews.com/2022-01-03-life-insurance-companies-sound-death-alert-warnings-over-excess-deaths-covid.html
https://www.naturalnews.com/2022-01-03-life-insurance-companies-sound-death-alert-warnings-over-excess-deaths-covid.html
https://naturalnews.com/2021-08-22-study-pfizer-vaccine-destroys-t-cells-weakens-immune-system.html


Studie z Francis Crick Institute ve Spojeném království zjistila, že vakcína Pfizer-BioNTech Wuhan
na coronavirus (COVID-19) ničí T buňky a oslabuje imunitní systém… Zjistilo se, že pouze 50 procent
lidí, kteří dostali jednu dávku vakcíny Pfizer mělo kvantifikovatelnou neutralizační protilátkovou
odpověď proti alfa variantě COVID-19. Toto číslo se ještě dále snížilo na pouhých 32 procent a na
pouhých 25 procent pro delta a beta variantu.

40% nárůst úmrtnosti ze všech příčin, pokud je aplikován napříč všemi věkovými skupinami,
znamená, že dalších minimálně 3100 američanů umírá zbytečně každý den. To je více než 90 000
lidí za měsíc zabitých vakcínou pouze od 3. čtvrtletí 2021. (Normální úmrtnost před covidem byla v
USA v průměru kolem 7 700 lidí za den.)

Odhadujeme tedy, že v době, kdy budou již k dispozici údaje za 1. čtvrtletí roku 2022, tak
pravděpodobně zaznamenáme až 60% nárůst úmrtnosti a to ze všech příčin, což povede minimálně k
dalším 4 600 úmrtím denně . To samo o sobě představuje téměř 1,7 milionu úmrtí ročně, neboli
asi půl procenta celé populace USA.

Moje (konzervativní) předpověď je, že až se rozšíří úmrtí na rakovinu po očkování , uvidíme
minimálně navýšení až o 400% nárůst těchto úmrtí a to počínaje rokem 2022. To je zhruba
dalších 2,4 milionu úmrtí na rakovinu související s očkováním ročně pro předvídatelnou
budoucnost, které velmi pravděpodobně bude pokračovat i v celém příštím desetiletí.

93 % úmrtí po očkování je způsobeno samotnou vakcínou
Dalším faktorem, který je třeba k toimu všemu vzít v úvahu, je úžasný výzkum, který provedl Dr.
Bhakdi a Burkhardt, jak komentoval Steve Kirsh na Substack.com .

Ačkoli velikost vzorku byla malá (pouze 15 pitev), ukázalo se, že 93 % lidí, kteří zemřeli po očkování,
bylo ve skutečnosti zabito přímo vakcínou . Jak vysvětluje Kirsh:

Koroner ani státní zástupce v žádném případě nepřiřadili vakcínu jako příčinu smrti. Další zkoumání
však odhalilo, že vakcína se podílela na úmrtích 14 z 15 případů. Nejvíce napadeným orgánem bylo
srdce (u všech lidí, kteří zemřeli), ale byly napadeny i další orgány. Důsledky jsou potenciálně
obrovské a vedou celkově až k milionům úmrtí. Vakcínace by měly být jednoznačně okamžitě
zastaveny.

Důležité je, jak vysvětluje Dr. Bhakdi ve videu, tyto pitvy jasně ukázaly, že lidé byli zabiti
zabijáckými lyfocyty, které útočily na jejich vlastní orgány, jako jsou srdce a plíce .

Jinými slovy, mRNA covid vakcíny způsobily, že vlastní imunitní systém těla začal podněcovat růst
lymfocytární tkáně v místech, kam nepatří, jako jsou srdce a další orgány.

Toto šokující zjištění způsobilo, že bývalý viceprezident společnosti Pfizer Mike Yeadon napsal Stevu
Kirshovi dopis a poslal mu video, ve kterém vysvětlil že: „Toto je asi nejhorších 15 minutové video,
jaké jsem kdy viděl. Masové očkování proti covid-19 jednoznačně vede k masovému vraždění
obyvatel.“

To video naleznete zde:

http://brighteon.com/2d124f9e-e8f3-4938-a4ab-f9358d580a52

Zjištění Dr. Bhakdiho v podstatě odhaluje, že mnohem více lidí nyní umírá na vakcínu než z

https://stevekirsch.substack.com/p/bhakdiburkhardt-pathology-results
http://brighteon.com/2d124f9e-e8f3-4938-a4ab-f9358d580a52


přirozené příčiny . To by znamenalo, že denní úmrtnost 7 700 Američanů před onemocněním
COVID (to je za jeden den) bude zastíněna úmrtími způsobenými vakcínou, která se v určitém
okamžiku objeví jako n násobek 7 700.

Je rozumné vzít do úvahy, že během několika příštích let, s tím jak se zrychlují rakovinové nádory a
lymfocytární útoky, tak bychom mohli začít vidět narůstat denní úmrtnost v Americe přesahující 16
000 nebo dokonce 30 000 lidí, protože nárůst úmrtí po vakcíně Covid se zrychluje.

Při 30 000 úmrtích denně tak mimochodem počet mrtvých za rok dosahuje téměř 11 milionů lidí,
tedy asi 3,3 % z celkové populace USA, která v daném roce skončí v hrobě. Za deset let je to asi
třetina současné populace. To jsou samozřejmě pouze odhady, ale mají své kořeny ve zcela raných
důkazech a pozorováních.

Konzervativně tedy jedna třetina všech lidí, kteří dostali
vakcínu proti covidu, pravděpodobně zemře během příštího
desetiletí… a další třetina bude imunitně oslabena.
Na základě úmrtí na rakovinu, úmrtí na myokarditidu, autoimunitní úmrtí, úmrtí na srdeční infarkt a
zvýšeného rizika mrtvice, neurologických poruch a selhání orgánů můžeme velice konzervativně
usuzovat, že zhruba:

Jedna třetina těch, kteří dostali mRNA covid vakcíny, zemře již během příštích deseti let.
Jedna třetina bude očkováním poraněna nebo oslabena a pravděpodobně nebude schopna se
již jakkoliv smysluplně zapojit do společnosti.
Jedna třetina zůstane relativně nedotčena.

Je zajímavé, že se zdá, jakoby se to shodovalo se statistickou analýzou čísel šarží vakcíny covid, kde
zhruba jedna třetina šarží je spojena se srdečními infarkty a úmrtími, další třetina je spojena se
zdravotními poškozeními (ale nikoli se smrtí) a poslední třetina se zdá být být v podstatě neškodná
(je zde podezření, že jde o fyziologický roztok).

Opět jsou to pouze hrubé odhady a čísla a ohledně mnoha zde provedených prognóz bude jistě
nesouhlas, ale toto je pouze raný odhad a predikce založená pouze na tom, co zatím víme jistě.
Tyto závěry se samozřejmě mohou změnit, protože se objeví nová data, a konečné číslo do konce
roku 2032 by se od těchto projekcí mohlo radikálně velice lišit (k mnohem horšímu nebo možná k
mnohem lepšímu).

Na celém světě je denně očkováno až 30 milionů lidí
Nyní se podívejme, co to globálně znamená, pokud dojdeme k závěru, že zhruba jedna třetina
očkovaných lidí zemře během příštího desetiletí.

Asi 30 milionů lidí je v současnosti na celém světě každý den očkováno Podle OurWorldInData.org .

Na stejném webu se uvádí, že 58,5 % světové populace bylo očkováno alespoň jednou dávkou a že
již byly aplikovány miliardy dávek (údaje byly k dispozici 1. 4. 2022).

Pokud až jedna třetina očkovaných lidí v průběhu příští dekády zemře kvůli vakcíně, pak každý den,
kdy tyto vakcinace pokračují, je asi 10 milionů lidí již odsouzeno k smrti .

https://ourworldindata.org/covid-vaccinations#what-share-of-the-population-has-received-at-least-one-dose-of-the-covid-19-vaccine


Pokud to bude pokračovat ještě pouhý jeden rok – 365 dní – tak by to znamenalo, že dalších odhadem
až 3,65 miliardy lidí bude během příštího desetiletí vyhlazeno vakcínami a zemře na úmrtí
způsobené očkováním. To je mimochodem zhruba polovina světové populace!!

Pokud vás zajímá, jak může být vyhubena více než jedna třetina světové populace, když pouze jedna
třetina šarží vakcíny jsou takzvané „vražedné výstřely“, tak si uvědomte, že lidem je podáváno
několik injekcí vakcíny prostřednictvím „posilovačů“. Jedna osoba tedy může být injikována pětkrát
nebo šestkrát mRNA očkováním, a i když pouze jedna třetina těchto očkování jsou ty „vražedné
výstřely“, tak jejich šance na únik před každou dávkou se velice rychle zmenšují. Je to jako hrát
očkovací ruskou ruletu .

Statisticky vzato, zde je zde značná pravděpodobnost, že se vyhnete zabití, pokud člověk nebude
nadále brát další „posilovací“ injekce, tedy za předpokladu, že jedna třetina šarží vakcín je skutečně
smrtelná:

1. injekce: 66,6% šance vyhnout se smrti.

2. injekce: 44,4% šance vyhnout se smrti. (0,666 ^ 2)

3. injekce: 29,5% šance vyhnout se smrti. (0,666 ^ 3)

4. injekce: 19,7% šance vyhnout se smrti. (0,666 ^ 4)

5. injekce: 13,1% šance vyhnout se smrti.

6. injekce: 8,7% šance vyhnout se smrti.

Jak vidíte, pokud vlády světa dokážou donutit lidi, aby si dali šest dávek, mohou tak klidně
zabít více než 90 % světové populace , a to za předpokladu, že pouze jedna třetina šarží vakcín
jsou zabíjející a za předpokladu 100% úmrtnosti v průběhu času. .

Jediný způsob, jak zastavit tento očkovací holocaust, je zastavit toto očkování

Každý další den, kdy globalisté vedou svou očkovací depopulační doslova holocaustovou kampaň,
pravděpodobně časem vyhladí denně dalších 10 milionů lidí.

To je nacistický holocaust z druhé světové války probíhající každých 14,4 hodiny, pokud jde o
zcela zničené nevinné životy.

Znamená to také, že téměř 7 000 životů je zničeno každou jednu minutu, protože tento vakcínový
holocaust stále pokračuje.

To také znamená, že každý den od té doby , co se nám podaří zastavit tento holocaust, potenciálně
zachráníme až 10 milionů životů .

Z toho plyne naléhavost této mise. Pokud právě teď zastavíme vakcinační holocaust, tak v příštích
deseti letech stále ještě ztratíme 1,5 miliardy lidských bytostí v důsledku úmrtí způsobených
vakcínami. Důležité je, že lidská civilizace ještě pravděpodobně dokáže přežít takový zásah ,
jakkoli pro ni může být zničující.

Pokud však tento vakcínový holocaust bude pokračovat ještě jen jeden jediný rok, tak by globalisté
mohli uvést do pohybu směrem ke smrti potenciálně dalších 3,6 miliardy lidí navíc k 1,5miliardy lidí,
kteří jsou již odpočítáváni. To tedy znamená, že bychom mohli stejně ztratit více než 5 miliard



lidských bytostí pouze v příštím desetiletí , jednoduše jen kvůli naší neschopnosti zastavit tento
holocaust v následujících 365 dnech.

Důležitá otázka zní: Může lidská civilizace zůstat ještě nedotčená, jestliže ztratíme více než 50 %
populace?

Na to nemáme odpověď, ale vzhledem ke složitosti naší moderní společnosti se zdá pravděpodobné,
že systémový kolaps – „velký reset“ – by byl v tom případě nevyhnutelný. Zdá se také, že přesně a
právě toho se globalisté snaží ze všech sil dosáhnout .

Pozorně si všimněte, že nikdo z vládní moci nenavrhuje, abychom pozastavili vakcinaci, pak počkali
třeba rok a uvidíme, kolik lidí zemře. Ne, raději se řítí do očkování vpřed plnou rychlostí — kašlat na
následky! — a pak mohou obviňovat všechny zdravé neočkované z hromadných úmrtí těch
očkovaných.

Je jasné, že jsou to herci se špatnou rolí. Nesnaží se zachraňovat životy; naopak pilně pracují na
jejich vyhubení.
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